
偽冒交易平台聲明 

 

步基證券有限公司謹此提醒其客戶及公眾人士慎防以下偽冒交易平台： 

 

微信公眾號：「步基策略」 

 

上述偽冒交易平台假扮本公司，利用本公司名稱、商標和內容。步基證券有限公

司謹此明確聲明本公司與上述偽冒交易平台一概無任何關係，並且不會就該等交

易平台或任何與或透過該等交易平台進行的交易承擔任何責任或義務。 

 

事件已向香港證監會及香港警務處報告。 

 

 

 

ALERT ON FRAUDULENT TRADING PLATFORM 

 

Po Kay Securities & Shares Company Limited wishes to alert its customers and members 

of the public to the following fraudulent trading platform: 

 

WeChat ID：「步基策略」 

 

Our company name, brand logo and content have been exploited by above illegal and 

unauthorized fraudulent trading platform. Po Kay Securities & Shares Company Limited 

would like to expressly state that our company has no connection with above fraudulent 

trading platform and accepts no responsibility or liability whatsoever for above trading 

platform or any dealing with or through any of above trading platform. 

 

The incident has been reported to the Securities and Futures Commission and the Hong 

Kong Police. 


